
Zápis z jednání komise školské, pro výchovu a vzdělávání 

 

Schůzka proběhla dne: 17. 2. 2025 

 

Projednávané body 

1. Setkání se zástupci Odboru školství, kultury, sportu a cestovního ruchu (paní 

Stehlíková, paní Straková) na téma rozšiřování prostorových kapacit pro MŠ, SŠ.  

2. Členové komise vzali na vědomí rezignaci paní Vtípilové na členství v komisi. Tato 

informace byla předána Odboru školství.  

3. Projednání Plánu činnosti komise. Diskuze ohledně směřování a smysluplnosti 

činnosti komise. 

4. Podnět od veřejnosti - možnost získání vyřazeného nábytku z úřadu (zájem projevilo 

Skautské středisko Chrudim), budeme řešit s paní Malinovou.  


